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黄帝城遗址公园国际设计大赛
Yellow Emperor Town Ruins Park International Design Competition 
报 名 表
Application Form
 
申请机构：Application agency: 
 
日    期:（Date）     月（Month）      日（Day）      年（Year）
	A
	应征申请

Application 

	我公司或个人非常愿意参加《                             》项目应征机构的比选，并填写此报名表。(注：填写应征项目中文名称)
我公司对提交的报名表负责。主办单位有权对我公司进行查询或调查，以证实有关本申请提交的声明、文件和资料的真实性，同时在此授权本次方案征集主办单位在其认为适当的时间和场合公开、使用有关信息。

The company or individual is willing to participate in the event of international collection and selection of “　                               　　” and fill in this application form. (Note: fill Chinese name of the applied item). 
The company holds responsibility for this application form filled and the sponsor and organizer are entitled to carry out inquiry and investigation on the company, to verify the authenticity of all the declaration, documents or information submitted herewith or stated in this application form. Meanwhile, we authorize the sponsor and organizer to publish, to release, or to use all the relevant information provided here in any case when they think it proper.  

	企业法人或个人签字

Legal Representative:
(signature)

日期

Date (Day /Month/ Year)
  日  月    年
 
	主设计机构（盖章）

Chief Design Organization (seal)



	
	合作应征设计机构（盖章）

Co-joint Design Organization (seal) 


备注：报名表用中文填写。若合作组成应征机构，也应填写合作设计机构信息，需加盖公章，以保证所填信息真实有效，与主设计机构所填表格一并提交。

Remarks: Please fill in application form in Chinese. If the applicant consists of two or above organizations (joint venture), the information about this joint venture should be submitted with the form which the chief design organization filled in, also with the stamp to ensure the authenticity and validity of the information. 

 
	B
	项目联系人

Contact person

	姓名

Name(Mr./Ms.)
	

	头衔和职务

Title and Position
	

	通信地址

Post Address
	

	联系方式

Contact information
	


法定代表人授权委托书

Legal Representative Letter of Authorization
本人        作为            的法定代表人，在此授权我公司的        ，其身份证明号码                     ，作为我的合法的授权代表，以我的名义并代表公司全权处理 《黄帝城遗址公园国际设计大赛》 项目设计投标的各项事宜。
I,              as legal representative of                         ,   hereby authorize          of the company whose ID No. is         , as legal authorized representative of the company to handle issues associated with tender for Yellow Emperor Town Ruins Park International Design Competition on behalf of the company under my name. 
本授权书期限自        年    月    日起至       年    月   日止。
The effective term of the authorization letter is from     to              .
     在此授权范围和期限内，被授权人所实施的行为具有法律效力，授权人予以认可。
   In the authorization scope and term, actions of the authorized representative are of legal force and the authorizer shall approve the actions.

     授权代表无权转让委托权，特此委托。
     The authorized representative is not entitled to transfer the authorization and he is hereby authorized. 
附：法定代表人身份证及授权委托人身份证
Attach: ID of legal representative and ID of authorized representative 
授权代表：               （签字）     性别：         年龄：     
Authorized representative                (signature)  Gender:     Age:     
身份证号码：                                         职务：     
ID No.:                                               Post:             
投标人：（盖章）
Tenderer:      (seal)                                                   
法定代表人：                                
Legal representative:                                                    
身份证号码：                                
ID No.:                                                                      
授权委托日期：      年    月    日
Date of authorization: 
	C
	基 本 情 况

Basic Information 

	公司注册名称

Registered Name of the Company or Joint Venture
	

	企业法人

Legal Representative
	

	常驻地址

Permanent Address
	

	联系方式

Contact information 
	

	公司成立日期

Date of Establishment
	

	设计资格的种类/级别

Category/Class of Design qualification
	

	营业执照登记日期和编号

Date and Number of License Issued
	

	登记地

Place of Registration
	

	是否主设计机构

Chief or not
	


备注: 合作机构应征请复制此表，填写后一并提交。

Remarks: in case of joint venture, please copy this form, all the members should fill in individually and submit them all together.   

企业或个人简介

 
	D
	企业或个人在相关类似项目中的设计经验

Experiences with the Similar Projects of the company or individual

	项目 
Project 

	简述项目名称和地点/所承担的设计内容

Brief Description of Project and Design Assignment

	

	合同完成情况和获奖情况

Contract Performance and Awards Received

	

	客户/业主情况

Client /Customer Information

	

	主要设计人员情况

Introduction of Main Designers

	


项目简介

Project profile 
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